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 מצורע":-פרשת "תזריע

מהכֹהנים" דורשת  אהרן,    התורה  הראשון,  הכהן  של  הרוחניים  היורשים  שהם  משום  צרעת,  הופעת  של  במקרים  לפסוק 

כי אכן אין כל מנוס    -בהתאם להלכה    -התגלמות האחווה ואהבת ישראל. בשל אהבתם לכל יהודי, ידאגו הכֹהנים לוודא היטב  

כטמא, יעשו כל שביכולתם על מנת לטהרו  מלהגדיר את המצורע כטמא. אם יאונה לידם מקרה שבו ייאלצו להכריז על יהודי  

 ...בהקדם האפשרי

כאשר אנו נתקלים באדם שנדמה לנו כנגוע במידה שלילית כלשהי, אַל לנו להזדרז ולחרוץ את דינו. במקום זאת, עלינו להתבונן  

וקה בחסר עלינו  פנימה ולשאול את עצמנו עד כמה אנו חשים כלפיו אהבה ואחווה. אם מתברר לנו שאהבתנו אל אותו אדם ל 

הבלתי רגשותינו  עם  מעורבת  אלא  הישרים,  התורה  חוקי  בקרקע  לגמרי  נטועה  אינה  דעתנו  חוות  שכן  מלבקרו,  - להימנע 

 .." .מבוררים

 [הר' מלובאוויטש] 

 

 לכל זמן ועט  
 

   –"משואה לתקומה" 

בקיצור מה משמעותה בשבילי: אני מרגישה שעכשיו "אינני זוכרת אם סיפרתי כבר שאני ציונית. מלה זו אומרת הרבה מאוד. אומר  

ישראל ולהשתתף בבניינה. נקל להבין שרעיון זה  -אני יהודייה בעלת הכרה, ובכל מאודי. אני מתגאה ביהדותי ומטרתי לעלות לארץ 

רעות והתקופה  לילה. לפני שלוש שנים, כאשר שמעתי בפעם הראשונה על הציונות, התנגדתי לה בכל כוחי. אבל המאו- לא נולד בן

בה אנו חיים קירבו אותי בינתיים לרעיון זה. כמה שמחה אני שהגעתי אליו. עכשיו חשה אני קרקע מתחת לרגליי ורואה לפניי מטרה  

במלה אחת: רוצה אני לפעול במרץ. השתניתי לגמרי, וכה    – אשר כדאי לעמול למענה. אתחיל ללמוד עברית. אבקר בחוג העוסק בכך  

מונה נחוצה מאוד לאדם, וחשוב שתהיה לו הרגשה שחייו אינם מיותרים, אינם חולפים לריק, שהוא ממלא תפקיד.  טוב לי ככה. הא 

ישראל הולך  -את כל אלה נותנת לי הציונות. הכרתי הברורה היא כי זהו הפתרון היחיד של הבעיה היהודית, וכי המפעל הנהדר בארץ

 " .ל הכול כדאיומוקם על יסוד איתן. אני יודעת שיהיה קשה, אב

 27.10.1938בודפשט,  - חנה סנש 

 

באסיפה הקרובה יגיע לדיון ציבורי עדכון נוסחת חישוב דמי העזיבה בלביא. החלק העיקרי של דמי העזיבה    -  "דמי עזיבה"

  שנות ותק בגין סיום חובות הצעיר, כאשר ערכה של כל שנת ותק   15לצעירים לאורך שנים עד כה, היה מורכב מחישוב של  

₪. מאז קבלת ההחלטה בלביא על מסלול עצמאות כלכלית, ושינוי תנאי הבסיס הכלכליים של צעירים    4,485עומד היום על  

הוטבה משמעותית   על הפרק. כחלק ממסלול עצמאות כלכלית  העזיבה עמדה  שינוי מבנה דמי  היוצאים מלביא, אפשרות 

כון להיום, כל המענקים בתום השירות עוברים לידי הצעיר,  התשתית הכלכלית העומדת לצעיר טרם עזיבתו את הקיבוץ. נ

קיימת האפשרות לצעירים לעבוד, להרוויח ולחסוך עבור עצמם מרגע שהשלימו שנתיים שירות, ובנוסף ממשיך מימון שכר  

שיך ולתמוך  הלימוד ללימודים גבוהים ומימון חתונות בגין הורים. בשל שינוי תנאי יסוד אלה מחד, ועם זאת מתוך רצון להמ

שנות ותק. ההצעה נראית    10בבני המשק גם בעזיבתם את הקיבוץ, מוצע לשנות את מבנה דמי העזיבה, ולחשב את הבסיס לפי  

 כמאזנת באופן נכון בין שינוי המציאות המשמעותי, ובין הרצון להמשיך ולתמוך בצעירים העוזבים.  
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בהמשך לדברים שנכתבו על גבי דף זה רק לפני שבוע, ולאחר דיונים שהתקיימו זה מכבר בוועדת בטיחות,    –  "ונשמרתם"

ההיגיון שעומד מאחורי  לכביש חד סטרי.  ריכטר  -אוצטר, לבית סטרשנוב-החלטנו על פיילוט של הפיכת הכביש מבית גולד

וורסים בציר המבורך בתנועה של ילדי הגיל הרך, והסכנה  החלטה זו, היא הסכנה בתנועה דו כיוונית בכביש צר זה, נסיעות ר 

הרבה בייחוד באזור הקרוב לגנים בעת העלאת והורדת ילדים בתחילת וסוף יום הלימודים. אנו מבקשים להקפיד על הציות  

 לתמרורים, ובמידה וישנן הערות על הפיילוט ניתן להפנותן אליי או לאלי לוין. 

 עצמאות שמח! יום זיכרון משמעותי וחג 

 שבת שלום! 

 נתי 

 

 

 - לקראת אסיפה 

 .20:30לסה"נ בשעה  20/04- ה האסיפה הקרובה תתקיים אי"ה ביום שלישי הקרוב, אור לט' אייר,

שבתות  -האם לקיים אסיפות במוצאי  -אנחנו מתנהלים עם שעון הקיץ שהביא איתו התלבטות לגבי מועד קיום אסיפות

 שעה סבירה. לכל אחת מההצעות חסרונות משלה.בשעה מאוחרת או לקיימן ביום חול ב

יעצות עם הנשיאות שהדעות בה היו חלוקות החלטנו לנסות ולקיים את האסיפה הקרובה ביום חול. אנחנו  ילאחר הת 

 ה שאכן תהיה השתתפות של חברים רבים באסיפה. ותקו

 .הערותיכם(יו"ר הנשיאות) ואנוכי לשמוע את  לאחר ניסיון זה נשמח גלעד אוברמן

 ומה באסיפה הקרובה? 

 - החלטות קודמות) 1

 אשר בראשה עומדת חנה אוצטר.  התקיימו בחירות לחברי ו.מינויים, א)

 (ממשיך מהועדה הקודמת)  אלי אלידין נבחרו:     

 רפא גנות                  

 רון ליכטנפלד                  

 תמר שילוח                  

 אייל רייס  - הבא בתור                 

 ! נאחל לכולנו בהצלחה     

 הכנסת ובהנגשת הבימה -דנו בהנגשת ביתב) 

 הוחלט: 

  סא עבר מערבה,יבינתיים ב"ה הכ ). (בקיר שלידו עמד כיסאו של אליהו לבצע את ההנגשה מהצד הדרום מזרחי ) א

 נפרץ הפתח והעבודות להנגשה בעיצומן בלא הפרעה למהלך התפילות. 

      לאחר התנסות בפועל ו.תיכנון    הנגשת הבימה הוחלט לדחות את ההחלטה עד לאחר ביצוע הנגשת האולם.לגבי  )ב

 תשקוד על הכנת הצעות להנגשת הבימה.
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 שב וששון.  ו.חברים הביאה לדיון את המלצותיה לקבלה לחברות של משפחות מולאי, )ג

 שלושת המשפחות.ב"ה אנחנו כבר יודעים שהתברכנו בהתקבלותן לחברות של 

 רוני ושקד ששת החברים החדשים ומאחלים להם ולנו חברות טובה.  איתן, אביגל, אור, אנחנו מקדמים בברכה את הודיה,

 - על סדר היום  )2

 ) הסבר הסעיף בדבריו של נתי לעילדיון והצבעה ( - עדכון דמי עזיבה א)

 (הסבר הסעיף במדור "עשינו עסק") 2020סיכום תמחיר  ב)

 הודעות ג) 

 ד) שאילתות 

 

 מצוות 'אורחות חיים' 

משתתפים. בסה"כ חשנו כי השיח במפגשים היה רחב דיו, כנה ופתוח   150  -ב'מעגלי השיח' שקיימנו לאחרונה נטלו חלק כ 

 על מנת שנוכל לראות בדברים שעלו כמייצגים היטב את הלכי הרוח בלביא. 

ימי בין החברים, נצטרך לסכם ולהחליט מה הוא המודל הקיבוצי על פיו  להזכיר כי במהלך שלב 'העקרונות', שעיקרו שיח פנ 

 נתנהל ומה הם העקרונות המוסכמים על פיהם יופעל המודל הנבחר. 

הצוות עוסק כעת בסיכום המפגשים ובגיבוש נייר עבודה מסכם. מסמך זה ישמש כבסיס לדיון ולהחלטה על מודל  

 ההתנהלות העתידי שלנו בלביא.

את הראשון נייחד להסברה ללא קבלת החלטות. במפגש השני   – ובים נקיים שני מפגשים במסגרת אסיפה בשבועות הקר

 נבקש להעמיד הסוגיות להכרעה. 

 לקראת המפגשים נפרסם לציבור הצעתנו ומה הסוגיות בהם נדרש להצביע. 

 

 

 

 לביא כלבבי      
   תודה    – לכל השותפים להכנת הטקסים, המארגנים, הקריינים, השרים, המדגלנים, אנשי הטכניקה והארגון

 ! רבה על טקסים מלאי משמעות שמחברים אותנו לעצמנו, אחד לשני, ולעיצומם של ימים אלה
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 ב' אייר תשפ"א            בס"ד 
           14.04.2021  

 מובא ע"י חיים קליין   

 שלום חברות וחברים, 
 

 של המגזר העסקי.  2020בישיבת הנהלת העסקים האחרונה הוצגו סיכומי תמחיר 
 במלון ובמפעל הרהיטים הוצגו ע"י המנכ"לים והיו"רים של התאגידים.   2021וצפי   2020סיכומי 

העסקי יוצג כבר באסיפה הקרובה (יום ג' בשבוע הבא).  במגזר    2020השלב הבא הוא הצגת הסיכומים באסיפה. הדיווח הכללי על  
ביצוע תכנית   ואת ההשלכות על  לעומת התכנית  נתוני התזרים  (כמובטח) את המעקב השוטף אחר  גם  נציג  במסגרת הדיווח 

   2021ההשקעות לשנת 
 סיפה הקרובה. במלון ובמפעל יוצגו ישירות ע"י מנהלי התאגידים באסיפה/ות שלאחר הא  2021וצפי   2020סיכומי 

אנו קרובים מאוד לסיום ביקורת המאזנים בקיבוץ ובתאגידים וכמקובל הדוחות הכספיים יוצגו ע"י ברית פיקוח תחילה למוסדות  
 ולאחר מכן יוצגו לאישור האסיפה (כנראה באסיפת זום).  

רצינו לקיים סיור לחברים ביום העצמאות אך לצערנו נאסר עלינו (בצדק) להביא ציבור גדול לאתר בניה    –סיור בלולים החדשים  
הכולל חשיפה לסיכונים בגין חומרים ואביזרים המפוזרים בשטח. יחד עם זאת, יש נכונות ואף רצון רב לארח את החברים בסיור  

דיע ונפרסם המועד ואנו מוסיפים כבר עכשיו המלצה חמה לבא לסיור  מודרך ומקצועי בעוד כשבועיים, כאשר הכל יהיה מוכן. נו
ולהתרשם מהלולים החדשים, המערכות המותקנות בהם, אזורי הטלת הביצים, מסועי איסוף הביצים, הפרוזדורים המקשרים  

וההזדמנות הבאה תהיה  ועוד. זה ממש מרשים ומעניין. עם אכלוס הלול בתרנגולות המטילות ייסגר אזור הלולים לכניסת מבקרים  
 רק בעוד כשנה, עם החלפת להקת המטילות.     

 
    יום עצמאות שמח לכולנו

***************************************************************************************************************** 
 

 ברכות
 לבועז אוברמן

 על גיוסך לנח"ל
 !ומשמעותי קל שירות

 ברכות
 לאור שימרון

 שמתגייס לגולני 
 גיוס קל!

 ברכות
 לישראל שמבי

 שמתגייס לנח"ל 
 גיוס קל!

 ברכות
 למתן גולדנברג

 עם קבלת מצטיין מג"ד!
 עלה והצלח!

 ברכות
 לקרן בראל

 עם קבלת דרגת סרן!
 עלי והצלחי!
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 , תשפ"א ב' באייר בס"ד,

 שלום רב, 
 

 בימי הזיכרון והעצמאות 
 הלידה והתקומה הלאומית, ראשית צמיחת גאולתנו ימי 

 אנו מחבקים בחום את משפחות הנופלים, ומתפללים שנדע להיות ראויים לזכרם 
 שמפעל התקומה הלאומי שלנו ייאור באור הפנים והשמות של מי שמסרו נפשם למענו 

 

 של מדינת ישראל   73-ביום ה

 אנו מברכים את בנינו ובנותנו באשר הם 
 חברינו וחברותינו בקיבוצים את 

 ואת כל עם ישראל 
 מאחלים ומתפללים שנדע לפעול באחריות, ויבואו ימים של עוז, שלום ושמחה 

 
 ומורשתנו התנועתית  בין זיכרון לעצמאות 

בבוקרו של יום שישי, ה' באייר תש"ח שהה דב קנוהל, חבר כפר עציון במשואות יצחק עם הפצועים מהקרבות  
חבריו ליציאה לשבי הירדני. על תחושותיו בשעות אלו הוא כותב: 'מדינה עברית קמה וחברי    כשהוא מתכונן עם

כפר עציון לא יזכו להשתתף בבניינה. התדע המדינה להעריך את שנתנו לה אנשים פשוטים בלתי ידועים אלו,  
מאז ולתמיד מהדהדת    המוטלים כעת בלי רוח חיים בחורשת המנזר בתעלת ההר הרוסי, ובין הריסות כפר עציון?'.

השאלה הזו ומאירה את פשר הצמידות שבין יום הזיכרון והעצמאות. אנו נדרשים להפנים בנפשנו את מסירות  
וגבוה,   נפשם של הנופלים במערכה כדי שתאיר את חיינו שלנו הפרטיים, הקהילתיים והלאומיים באור עליון 

 ירות נפש של חיים.  ותתבע מאיתנו את המימד של השליחות והייעוד, מתוך מס

טירת צבי באזור הספר, בארות יצחק בנגב    -"רצה הגורל ששלושת הגושים שלנו נמצאים באזורי ביטחון קשים
של   בתקופה  האחרונות  השנים  תוך עשר  הוקם  הדתי  הקיבוץ  של  מפעלו  כל  מבודדת.  בסביבה  עציון  וכפר 

, כחודשיים לפני נפילתו בקרב  שרי תש"חמתיחות מתמדת" כך כתב שלום קרניאל הי"ד חבר כפר עציון, בת
לעשות למען חיזוק חיינו הרוחניים החברתיים. לא תהיה תקומה לבנייננו    ואע"פ כן הננו מצווים'  'שיירת העשרה'.

בלעדי ביסוס אושיות חיינו הפנימיים. כי לא על הלחם לבדו תחיה הקבוצה הדתית ולא על חרבה תחיה. איננו  
שוב  רוצים להיות רק אפיזודה חולפת בתולדות היישוב, אלא מגמתנו היא להבטיח עתיד למפעלנו כזרם מיוחד ביי

הנושא בקרבו ערכי חיים החיוניים לתקומת ישראל בארצו'. אמונה חיה ויוקדת ורעיון שמנחה התנהגות, תודעת  
שליחות וייעוד ומודעות היסטורית חריפה. אלו אבני הבניין של תנועת הקיבוץ הדתי. מי ייתן ונדע להיות ראויים  

 למורשת ולייעוד האלו. 
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 ע  מעלה גלבו–'מסע מתחברים בתנועה'  
ים  מטרת המפגש.  תכנית ביקורים בקיבוצים  -מתחברים בתנועההמזכירות הפעילה של התנועה החלה במסע  

הקיבוצים  -הבסיסית   עם  הישיר  המגע  קורונה  חידוש  תקופת  לאחרי  יוצאים  אנו  ממלאי  .  עם  הדדית  הכרות 
ובקיבוצים  בתנועה  חדשים  הו   ,תפקידים  בקיבוציםהדור  עם  היא צעיר  המגמה  בנוסף,  לכוח  לעורר    .  מודעות 

ו בולקיים  הרישתי התנועתי  יחד על בניית  חשיבה משותפת על השימוש הנכון  אנו שוקדים  כלים  . בתוך כך 
את הביקור הראשון  שיובילו את התנועה וקיבוציה לעשייה משותפת משמעותית במרחב הישראלי כולו.    חדשים

דנו בהרחבת קהלי  ואיתם    , ממלאי תפקידיםוחברים ות  חבר  13זכינו לפגוש קבוצה של  , שם  ערכנו במעלה גלבוע 
הפעילות   ומעגלי  והחוצההיעד  הפעילות    פנימה  את  בהם  למקד  נכון  החברים  שלדעת  מרכזיים  בתחומים 

את    הצגנו בפני אנשי מעג"ל.  התנועתית: חינוך חברתי, משימתיות, מוסדות החינוך התנועתיים (על תיכוני), ועוד
כפי שניסחנו אותו, ואת גיבושם של כלים ראשונים   , המכנה המשותף של יישוב וקהילה קיבוצית דתית במיטבה
בכל קיבוץ באופן שיחזק את הקשר    'צוות תנועתי'  ליישום המרכיבים האמורים בו. פרסנו גם הצעה להפעלת 

יקבלו ביטוי גם במועצה  הם  ו מקווים ששנתית, ואנ-יצאנו עם כיוונים ודגשים לתכנית עבודה רבההדדי והרשתי.  
 . תנועתית

 עדי שגיא   -כנס הקליטה בקיבוצים השיתופיים 
והקבה"ד    השבוע  השיתופי  המטה  התק"צ,  של  משותף  בארגון  השיתופיים  בקיבוצים  קליטה  כנס  התקיים 

מגמות  ה  ונותחו  ,בפתיחה הוצגו נתונים מסקר קליטה שנעשה בקיבוצים השיתופיים  איש ואשה.  45-בהשתתפות כ
חלקו  שונותה הכנס  השני    בתחום.  בשל  קולטת   ימהשאלה  עסק  המרכזיים    םומה  תנועה  הקליטה  מרכיבי 

  ; יישוב  הנקלטת והן ל  למשפחה הקליטה, הן  סבלנות בתהליך  במתינות ו . שוחחנו על הנחיצות ב לקליטה טובה 
ש' הוא אנידיברנו על המסר  נקלטתהרגע  ', כלומר, שמהקיבוץ  ל היא    שהמשפחה  כך  חלק מהקיבוץ  הופכת 

שני  , ובקהילה שיתופית  ; במהלך הכנס הוצג תהליך שיווק  תפקידים ובמשימות  ותיקח חלק בתשתלב היטב  ש
בניםוב  בתהליכי שינוי  שמצויקיבוץ  לבקליטה    עסקנוחדרי למידה שונים   של הכנס  האחרון    ובחלק  .קליטת 

בימים הקרובים נערוך סיכומים ונלמד במה ניתן    קיבוצים.של קליטה בשמענו שלושה סיפורי הצלחה שונים  
 .לקיבוצינו השיתופיים לסייע

 כלכלה יהודית 
במסגרת היערכות לשנת השמיטה, סדרת המפגשים בנושא 'כלכלה יהודית' ממשיכה וביום שלישי הקרוב, אור  

נפגוש את עינט קרמר, שתדבר איתנו על תפיסת עולם יהודית כבסיס לאורח חיים    20:30בשעה    20.4לט' באייר,  
חברתי מאוזן. למפגש מוזמנים בוגרי כל מוסדות הלימוד של הגופים השותפים והוא פתוח לכולם. פרטים  -כלכלי

 . כאן -לזום  באתר הקיבוץ הדתי. קישור   –נוספים וקישור להקלטת המפגש הקודם עם הרב אילעאי עופרן 

 מרים זרביב – מפגש צעיר 
האם תמו כל פלאייך? על מקומה    –צעירי הקיבוץ הדתי ממשיכים במפגשי זום עם החברה הישראלית, והפעם  

בשעה    21.4של החברה הקיבוצית במציאות הישראלית. את המפגש שיתקיים ביום רביעי הקרוב, ט' באייר,  
ויו"ר תיירות צובה,    20:45 תוביל חלי יעקבס, נכדה למייסדי קיבוץ בארות יצחק, כיום מנכלית תיירות ניר דוד 

 . הרשמה כה בעלות אך נדרשת פעילה כלכלית וחברתית. השתתפות לא כרו

 
 חג עצמאות שמח ושבת שלום, אמיתי פורת וחברי המזכירות הפעילה

 

 

https://us02web.zoom.us/j/81564230626?pwd=dHhnUjhHRUFaK3FJUWF5eHpJZ0pyQT09
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSc3D9h0gMQn2bPAjFvLXDAV6gLZFxSmDKrKYWm_zJJnBl-z_A/viewform
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